

Client Name and address

**IREKS TRIER LLC**

Khlebozavodskaya str., 9B, 140000, Lyubertsy,
Moscow region, Russian Federation

Standard

FSSC 22000 SCHEME**Food Safety Management System Certification (Version 6.0)**

The certification scheme for food safety management system consisting of the following elements:
ISO 22000:2018, ISO/TS 22002-1:2009 and Additional FSSC requirements (Version 6.0)

INSPECT has assessed and approved the compliance of the relevant organization with the requirements of the above-mentioned standard within the relevant scope.

Scope

Production (mixing) of dry mixtures for bakery, confectionery and other food products;
Packing of mixtures and mono food ingredients into paper and polymer bags

IAF/Category Code: C IV (Processing of ambient stable products)

Certification decision date: 02.Apr.2025

Initial certification date: 24.May.2023

Issue date: 02.Apr.2025

Valid until: 23.May.2026

Certificate No: 23.03.602-FSSC

COID: RUS-1-6619-482796

At least one (1) surveillance audit is required to be undertaken unannounced after the initial certification audit and within each three (3) year period thereafter.

The authenticity of this certificate can be verified in the FSSC 22000 database of Certified Organizations available on www.fssc.com.

To verify the validity of this certificate please visit: www.inspect.com.tr

The validity of this certificate depends on the success of surveillance assessments

General Manager



ACCREDITED
Management System
Certification Body
MSCB-148



Название и адрес компании



ООО «ИРЕКС ТРИЭР»

ул. Хлебозаводская, д. 9Б, 140000, г. Люберцы,
Московская область, Российская Федерация

Стандарт

FSSC 22000 SCHEME**Food Safety Management System Certification (Version 6.0)**

«Схема сертификации системы менеджмента безопасности пищевых продуктов, состоящая из следующих элементов:
ISO 22000:2018, ISO/TS 22002-1:2009 и дополнительные требования FSSC (Версия 6.0)»

INSPECT оценил и подтвердил, что указанная организация соответствует требованиям установленного стандарта в соответствующей области применения.

Область применения

Производство (смешивание) сухих смесей для хлебобулочных, кондитерских изделий и других пищевых продуктов; фасовка смесей и моно пищевых ингредиентов в бумажные и полимерные мешки

Код IAF/категория: C IV (Переработка продуктов, пригодных к хранению в условиях окружающей среды)

Дата принятия решения о выдаче сертификата: 02.04.2025

Дата первичной сертификации: 24.05.2023

Дата выдачи сертификата: 02.04.2025

Сертификат действителен до: 23.05.2026

Сертификат №: 23.03.602-FSSC

COID: RUS-1-6619-482796



General Manager



ACCREDITED
Management System
Certification Body
MSCB-148

**По крайней мере один (1) наблюдательный аудит должен быть проведен без предварительного уведомления после первоначального сертификационного аудита и в течение каждых трех (3) лет после него
Подлинность данного сертификата можно проверить в базе данных сертифицированных организаций FSSC 22000, размещенной на сайте www.fssc.com.
Проверить действие данного сертификата можно на сайте: www.inspect.com.tr.
Действие данного сертификата зависит от успешного прохождения организацией наблюдательных аудитов